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Antwoord:
De Rijks aanpak piekbelasters gaat nadrukkelijk uit van vrijwillige aanmelding.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van de WD over Piekbelaster, ingediend op 27 
augustus 2023, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals 
vastgesteld op 26 september 2023 (3168363).

MZef/?e bijdrage in herstel van de natuur leveren de 'piekbelasters' aan de N2000-gebieden rondom 
de provincie Flevoland, op welke wijze wordt dit gemeten en gemonitord? Als dit primair niet bij 
provincie bekend is - kan deze informatie bij het ministerie worden opgevraagd?

Welke methodiek, onderzoeksmethode is er gehanteerd voor het vaststellen van de 'piekbelasters' 
en is hierbij rekening gehouden met de staat van het bedrijf - bijvoorbeeld reeds doorgevoerde 
maatregelen/innovaties (stallen met groen label)? Als dit primair niet bij provincie bekend is - 
kan deze informatie bij het ministerie worden opgevraagd?

Antwoord:
In de Flevolandse Aanpak Stikstof (FAS) vastgesteld in februari 2021 is de volgende doelstelling 
opgenomen; "We streven naar reductie van de Flevolandse bijdrage in de overschrijding van de 
kritische depositiewaarde van dichtbijgelegen stikstofgevoelige Natura 2000-gebieden. Die 
overschrijding brengen we, synchroon met de landelijke doelen, stapsgewijs terug ten opzichte 
van de situatie in 2019 met 40% in 2025, 50% in 2030 en 74% in 2035." Voor het gebiedsproces in 
de oostrand van de Noordoostpolder is vertrokken vanuit een vrijwillige vermindering van 50% 
- 70% van de stalemissies en voor de rest van Flevoland een reductie van 20% van de stal- en 
veldemissies.

De provincie heeft zich primair gericht op de veebedrijven in het noorden van de provincie - 
hiermee zouden de doelen in Flevoland worden behaald. Sinds wanneer is het bekend dat niet 
alleen de bedrijven in de Noordoostpolder een bijdrage moeten leveren maar ook bedrijven in 
Oostelijk-, Zuidelijk Flevoland?

Is er bij de aangeboden / aan te bieden regelingen voor 'piekbelasters' sprake van vrijwilligheid? 
Als dit primair niet bij provincie bekend is - kan deze informatie bij het ministerie worden 
opgevraogd?

Antwoord:
Het Rijk heeft de kaders vastgesteld waaraan een piekbelaster zou moeten voldoen. Het RIVM 
heeft in opdracht van het Rijk gekeken op welke wijze (definitie) deze 3.000 bedrijven bepaald 
kunnen worden. Hierbij is het RIVM uitgaan van informatie van een aantal jaar geleden met 
daarbij alle Nederlandse stikstofgevoelige Natura 2000-gebieden. Hierbij komt het RIVM 
rekenkundig uit op een aantal van 57 piekbelasters in Flevoland per 2019/2020. Link naar RIVM- 
rapport: Bepalen drempelwaarde piekbelastersaanpak I RIVM.

Inleidend:
Omroep Flevoland heeft bericht over het bedrijf Kolhorn Dairy Farm dat als 'piekbelaster' door het 
ministerie van LNV is aangemerkt.

Antwoord:
Op deze vraag kunnen wij nu geen antwoord geven en we hebben de vraag doorgespeeld aan het 
Rijk.



Communicatie naar alle piekbelasters in Flevoland is niet mogelijk omdat wij niet weten wie 
piekbelaster is.

Antwoord:
De aanpak piekbelasting is een regeling van de Rijksoverheid, daarin heeft de provincie geen rol. 
De provincie stemt af met het Rijk vanuit haar regierol. In voorkomende gevallen attenderen wij 
de agrariër op het bestaan van de regeling.

In geval een agrariër in die gesprekken aangeeft stoppen te overwegen, kan de regeling van het 
Rijk uitkomst bieden. Wij attenderen de agrariërs op het bestaan van de Rijksregeling en het 
proces dat het Rijk daarbij volgt, inclusief het aanbod vanuit het Rijk om een afspraak met een 
zaakbegeleider. De keuze ligt bij de ondernemer of het interessant is om deze mogelijkheid te 
verkennen.

Antwoord:
Wij spelen in op mogelijkheden in de markt voor het vinden van oplossingen voor deze 
vraagstukken. Uit diverse gebieden van de provincie zijn verzoeken ontvangen om in gesprek te 
gaan. In die gesprekken kijken we hoe invulling kan worden gegeven aan het beleid (FAS) zoals 
vastgesteld door Provinciale Staten. Specifieke aandacht is er voor de PAS-melders.

Antwoord:
Met het ministerie van LNV zijn wij In gesprek over de verdeling van de vrijkomende 
stikstofruimte. Wij zetten hierbij primair In op het legaliseren van PAS-melders door onder meer 
de afroming bij extern salderen heeft dit een positief effect op de natuur.

6. Is er tot op heden eerder gesprekken gevoerd met de bedrijven in Oostelijk-, Zuidelijk Flevoland 
en op welke wijze gaat GS de communicatie richting alle piekbelasters, pasmelders/interimmers 
voor heel Flevoland invullen?

7. Welke rol neemt GS in het proces van 'piekbelasters' en/of goot GS de komende tijd hierin innemen 
- welk beleidskader wordt hierbij gehanteerd? Is hier ook een rol voor de gemeenten waar de 
'piekbelasters' zijn gesitueerd?
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5. Als bedrijven stoppen komt er stikstofruimte vrij - op welke wijze wordt deze stikstofruimte 

verdeeld, in welke stikstofbonk wordt dit geplaatst en hoe vindt het proces van toewijzing 
(verdeling aan doelen - bijv, legaliseren pasmelders) plaats?


